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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikorra várható akadálymentesítés és váróterem 
létesítése a győri vasútállomáson?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

 „Mikorra várható a győri vasútállomás felújítása?” címmel nyújtottam be a K/4853 számú írásbeli
kérdést  az  Építési  és  Közlekedési  Minisztérium  felé,  melyben  a  vasútállomás  beázására,
akadálymentesítésére  és  váróterem  létesítésének  fontosságára  hívtam  fel  a  figyelmet.  A
megfogalmazott  felvetésekre  Lázár  János  építési  és  közlekedési  miniszter  megbízásából  Nagy
Bálint  államtitkár  úr  azt  válaszolta,  hogy  a  Győr  Megyei  Jogú  Város  megbízásából  a  győri
vasútállomás  felújításának  megvalósítási  tanulmánya  a  Modern  Városok  Program  keretében
jelenleg is összeállítás alatt áll.

Államtitkár úr válaszában azt is kijelentette,  hogy „a Kormány még 2019-ben több vasútállomás
kapcsán megvizsgálta az akadálymentesítés lehetőségét, és ezzel kapcsolatban tanulmányterveket
rendelt meg.” Ennél többet azonban nem hozott a tudomásomra (kinek a felelősségi körébe tartozik,
milyen eredménnyel járt a tervek megrendelése… stb.), így az ügyben további információkra van
szükségem.

A hiányosságok  ugyanis  rengeteg  kellemetlenséget  okoznak:  az  idősek  és  mozgáskorlátozottak
számára segítség nélkül lehetetlen feljutni a lépcsőkön, de a kialakult helyzet a nehéz csomagokkal
utazók  számára  is  komoly  kihívást  jelent.  Megoldatlan  kérdés  továbbá  az  is,  hogy  az  állomás
területén váróterem nem működik. Ezért az utasok több mint öt éve a huzatos folyosón kénytelenek
várakozni,  ami  szintén  tovább  növeli  a  kellemetlenségek  sorát.  Így  a  pályaudvar
akadálymentesítésének  és  a  váróterem  létesítésének  kérdésben  kiemelten  számítok  a  Modern
Városok Programért felelős Miniszterelnökség segítségére.



A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

1.  Mikor  ismerhetőek  meg  a  győri  vasútállomás  és  buszpályaudvar  felújítását  célzó
tanulmánytervek?

2. Mikorra várható az akadálymentes kijutás lehetősége a vágányokhoz?

3. Mikor lesz újra váróterem a győri vasútállomáson?

 

Várom válaszát, tisztelettel

dr. Gurmai Zita
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